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Til 

Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 306 af 29. juni 2007 

. 

(Alm. del). 

 

 

 

 

 

Kristian Jensen 

 /Lene Skov Henningsen 

                          

Skatteudvalget 
SAU alm. del - Svar på Spørgsmål 306
Offentligt            



Side 2 

Spørgsmål: Ministeren bedes kommentere henvendelse af 28. juni 2007 fra DANVA ved-

rørende foretræde om den danske afgiftsstruktur i forhold til vandsektoren, jf. alm. del – bi-

lag 184. 

 

Svar: Skatteministeriet er på nuværende tidspunkt i gang med at undersøge mulighederne 

for at opnå en bedre energiudnyttelse af affald. Undersøgelsen er en del af arbejdet med re-

geringens energistrategi, hvor eventuelle afgiftsmæssige barrierer og uhensigtsmæssigheder 

vedrørende affaldsafgiften i samspil med energiafgifterne indgår. 

 

 

 

 

 

 


